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SVET ZAVODA JAVNEGA ZAVODA RATITOVEC 

Datum: 24.04.2023 

ZAPISNIK 

 
5. redne seje Sveta zavoda Javnega zavoda Ratitovec,  ki je bila v ponedeljek, 24.04.2023 
ob 20h   v pisarni direktorja.  
 
Prisotni člani: Julijana Prevc, Boris Benedičič, Anže Kavčič, Marko Kos, Blaž Vrhunc, Tomaž 
Weiffenbach, Jana Bevk, Simona Bogataj;    
Opravičeno odsotni: Rok Bajželj, 
Odsotni:  
Ostali povabljeni:  Gregor Habjan 
 
Anže je pozdravil vse prisotne in jih pozval k sodelovanju. Na kratko je predstavil dnevni 
red in pomembnosti tem, ki jih obravnavamo.  
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 
1. Pregled zapisnika prejšnje seje  

2. Pregled prispelih vlog za kandidate za strokovne svete 

3. Določitev novih strokovnih svetov za vsa 4 področja za mandat 2023 - 2027 

4.  Vprašanja in pobude 

Člani soglašajo s predlaganim dnevnim redom. 
 
 
1. Pregled zapisnika prejšnjih sej  (4. redna seja) 
Pregledali so zapisnik 4. Seje, kjer je bil potrjen direktor za naslednje obdobje;  na zapisnik 
ni bilo pripomb.  
 

2. Pregled prispelih vlog za kandidate za strokovne svete 

Anže je predstavil 2. In 3. točko in predlagal, da se točki v obravnavi združita.  
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Najprej so pričeli z prebiranjem predlogov za Strokovni svet za mladinske dejavnosti.   

Prejeli smo 3 vloge v katerih je bilo 5 predlogov 

Taborniki Rod zelene sreče so predlagali Miha Benedičiča, Zojo Klemenčič, v KŠSD so 
predlagali Taro Benedičič, Brino Habjan  in skavti Žilavi žebljički so predlagali Rebeko 
Megušar. 

Za Strokovni svet za turizem 

Prejeli smo 7 vlog in 7 predlogov  

KTD Zali log Klavdija Škulj  ,  ŠKTD Podlonk Tomaž Gartner,  TD Selca Tomaž Habjan,  TD 
Davča Miha Kejžar, Jaka Primožič,  PD Selška dolina Alojz Lotrič, ŠKTD Lajše in KTD Dražgoše   
Tina Benedik 

Vnela se je razprava koga izbrati izmed kandidatov v TD Davča in sicer so nekateri 
predlagali, da bi izbrali predsednika zato, ker je najbolj zainteresiran za delo, bil pa je tudi 
predlog, da se delo v društvu s tem prerazporedi in delata v društvu dva. Ker se člani sveta 
niso mogli odločiti so glasovali.  Večina je bila za predsednika TD Davča Jaka Primožiča.  

Za Strokovni svet za kulturo 

Prejeli smo 6 vlog in 8 predlogov 

MD Železniki Rudi Rejec, Katarina Primožič sta obvezna člana, ostali predlogi pa so : 
Andreja Kenda, Miloš Šmid in Robert Prezelj.   

KD Scena Robert Kuhar,  TD Selca Sonja Čnečič, KD Rov Robert Prezelj, KD dr. Janez 
Evangelist Krek Selca  Klara Leben Kušar, KUD France Koblar Andreja Kenda, Miloš Šmid 

Vnela se je razprava koga izbrati med predlaganimi kandidati ker je bilo potrebno 3 izločiti. 
Najprej so se odločili, da število prejetih predlogov za isto osebo ne sme biti merilo oz 
povod za izbiro kandidata. Člani sveta so pregledali najprej kako je z aktivnostjo kandidatov 
na kulturni sceni, pregledali so tudi po področjih ki jih preostali kandidati pokrivajo in 
pogledali so tudi po krajevni zastopanosti v bodočem svetu za kulturo. Na podlagi vseh teh 
kriterijev so nato izbrali člane, ki so navedeni v sklepu. 

Za Strokovni svet za šport 

Prejeli 15 vlog in 7 predlogov 

OŠ Železniki Andraž Pfajfar, SK DOMEL Habjan Matej, ŠKTD Podlonk Uroš Lenkič, ŠD 
Buldožerji Boris Kavčič,  ŠKTD Lajše in ŠD Alples Timing in ŠD Dražgoše  Borut Lotrič, KK 
Železniki,  RD Alples, ŠD Bele trate Dašnica, Konjeniški klub Ratitovec in ŠD Dolenja vas 
Primož Panjtar, NK Železniki in Rovn Selca društva za šport in turizem in ŠD Selca  Rade 
Rihtaršič. 

Nastala je razprava, kjer so člani zadeve malce pregledali po krajih in po društvih, funkcijah 
in dosedanjem delu na področju Športa. Odločili so se, da število prejetih predlogov za isto 
osebo ne sme biti merilo oz povod za izbiro kandidata. Najprej so izbrali Andraža, ki je 
predlagan s strani šole. Nato so izbrali Borisa, ker je že pokazal, da je močno zaintresiran za 
delo na tem področju, kjer je bil tudi že prej zelo aktiven in je tudi vez med občino in 



Stran 3/5 

strokovnim svetom. Nato so izbrali Primoža Pantarja, ki je bil predlagan s 4 glasovi in se je 
tudi članom sveta zdel zelo primeren kandidat. Nato so izbirali med Matejem Habjanom, 
Urošem Lenkičem, Radetom Rihtaršičem in Borutom Lotričem. Člani so pogledali ali so v 
svetu že tudi predstavniki zimskih disciplin in so ugotovili, da je prav, da se izbere nekoga 
tudi iz tega področja. Marko je predlagal, da se izbere Mateja Habjan, ker je zelo aktiven v 
SK Domel in tudi pri Rallyu Železniki. 

 
3.  Določitev novih strokovnih svetov za vsa 4 področja za mandat 2023 - 2027 
 
Strokovni svet za šport ima 7 članov, od tega tri v obveznem članstvu:  
Anže Kavčič, Marko Kos (člana sveta zavoda) in strokovni delavec zavoda Ana Lušina, 1 
mesto je predvideno tudi za predstavnika OŠ Železniki, če bo kandidat predlagan.  
 
1. ustanovno sejo izvedemo 23.5.2023 
 

SKLEP št. 20 Člani sveta zavoda potrjujejo naslednje člane Strokovnega sveta za 
šport. 
 
Člani so :  Andraž Pfajfar, Boris Kavčič, Primož Panjtar, Habjan Matej 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 25.04.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
Strokovni svet za mladinske dejavnosti ima 7 članov, od tega v obveznem članstvu;  
Jana Bevk (članica sveta zavoda) in strokovni delavec zavoda Nataša Habjan, 
 
1. ustanovno sejo izvedemo 30.5.2023 
 

SKLEP št. 21 Člani sveta zavoda potrjujejo naslednje člane Strokovnega sveta za 
mladinske dejavnosti. 
 
Člani so : Rebeka Megušar, Tara Benedičič, Brina Habjan, Miha 
Benedičič in Zoja Klemenčič. 
 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 25.04.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
Strokovni svet za turizem ima 9 članov, od tega tri v obveznem članstvu:  
Rok Bajželj, Tomaţ Weiffenbach  (člana sveta zavoda) in strokovni delavec zavoda Miha 
Markelj, 
 
1. ustanovno sejo izvedemo 31.5.2023 
 

SKLEP št. 22 Člani sveta zavoda potrjujejo naslednje člane Strokovnega sveta za 
turizem. 
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Člani so : Klavdija Škulj, Tomaž Gartner, Tomaž Habjan, Jaka 
Primožič, Alojz Lotrič, Tina Benedik 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 25.04.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
 
Strokovni svet za kulturo ima 9 članov, od tega v obveznem članstvu:  
Julijana Prevc, Blaž Vrhunc (člana sveta zavoda), strokovni delavec zavoda Katja Mohorič 
Bonča  
 
1. ustanovno sejo izvedemo 24.5.2023 
 

SKLEP št. 23 Člani sveta zavoda potrjujejo naslednje člane Strokovnega sveta za 
kulturo. 
 
Člani so : Rudi Rejec, Katarina Primožič, Robert Prezelj, Andreja 
Kenda, Sonja Čenčič, Robert Kuhar,  
 

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 25.04.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
Gregor obvesti vse uradno imenovane, in vse tiste, ki niso imenovani; še pred prazniki. 
 
4.  Vprašanja in pobude 

Anže je ponovno povprašal vse člane, če si želijo tiskanih izvodov Strategij, ker je to kar 
precejšnja poraba papirja in barve. Člani so se strinjali, da lahko strategije pošljemo 
digitalno oz je direktor razložil, da so vse strategije na naši internetni strani povsem na 
spodnjem delu strani v 6. zavihku. 
 
Prišla je pobuda, da bi se lahko članom Strokovnih svetov s strani JZR dalo kakšno 
spodbudo v obliki kupončkov, ker je tu navsezadnje le veliko prostovoljnega dela, Potrebno 
pa jim je predstaviti tudi delo JZR in to tudi s pomočjo kakšnega gradiva oz tiskovin. 
  
Direktor je izpostavil podražitev elektrike s 1.4. in kako bo to vplivalo na končni rezultat. S 
to podražitvijo se ne moremo kosati in nikakor ne moremo preživeti s temi pogoji kot 
sedaj. Predlog članov je bil naj pripravim določene spremembe cen oz naj za naslednjo 
sejo, ki bo nekje septrembra pripravim podražitev cenikov. Kot drugi ukrep je obvezno  
preveriti kje se da še kaj prihranit. Nato pa je obvezno potrebno doseči dogovor z občino, 
da pokrije celoten delež povišanja cene električne energije, ker se ne sme dopustiti, da 
zavod postane nelikviden in v rdečih številkah. Direktor je rekel, da je bil v zvezi s tem že v 
navezi z županom in da bo takoj ko dobi aprilske račune stopil v stik z njim in finančno 
službo na občini. JZR težko pričakuje, da bo s podražitvami dosegel nivo tako drastičnega 
povečanja stroška električne energije, direktor je tudi izpostavil, da lahko s podražitvami 
dosežejo tudi kontra učinek in zgubijo še tiste goste, ki prihajajo. Tudi ostali člani so 
mnenja, da v Železnikih ne moremo prav veliko dražiti in da so to občinske stavbe 
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(dvorana, bazen, muzej), ki zagotavljajo občini in občanom neko možnost dodatne 
nadstandardne ponudbe in se je potrebno tega s strani občine tudi zavedati. Tomaž je še 
celo karizmatično poudaril, da lahko bazen, če se ne izplača pač podremo, ker je predrago 
in na tem mestu naredimo parkirišče, da bi v športni dvorani lahko naredili trgovski center 
in bi se izplačalo in tako naprej; s tem je dal jasno vedeti kako velik pomen imajo te stavbe 
za občino. 
 
Direktor je izpostavil tudi že krizne težave ker ne pridobijo na razpisih za delo vzdrževalca 
športne infrastrukture. Nikakor ne dobimo primernega kadra, vedno se zatakne pri plači in 
vsi boljši se sploh ne javijo. Sedaj je v Železnikih že kar fama, da vzdrževalec v JZR pa ne 
biti, ker je najslabše plačan in vse vikende mora delati. Vzdrževalcu športne infrastrukture 
obvezno moramo zagotoviti boljši izhodiščni plačni razred. V nasprotnem primeru bodo 
storitve JZR močno upadle in ne bomo mogli več zagotavljati kvalitetnih storitev, varnosti 
našim uporabnikom, vzdrževanja opreme in naših stavb in … Že v tem trenutku vsega tega 
ne moremo zagotavljati, kajti z enim vzdrževalcem smo trenutno nemočni, ogromno se 
poslužujemo podjemnih pogodb in zunanjih izvajalcev, kar pa je povsem nesmotrno. Zelo 
podobna zgodba se dogaja za šankom pri natakaricah, kjer je tudi potrebno zagotavljati 
kvalitetno postrežbo in odnos do strank, če želimo da bo lokal še priljubljen v okolju.  
 

SKLEP št. 24 Vzdrževalcu športne infrastrukture moramo zagotoviti boljši 
izhodiščni plačni razred.   

Odgovoren Anže Kavčič, predsednik sveta zavoda JZR 

Izvajalec Gregor Habjan, direktor JZR 

Rok izvedbe 14.03.2023 

Glasovanje Sklep je bil sprejet z   _8_  glasovi za,  z ___ vzdržanim in ___ proti. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 22:10 . 
 
 
Zapisal: 
Gregor Habjan 
Direktor JZR 

 
Anže Kavčič 
Predsednik Sveta zavoda 

 


